
Hou by står over for en større udvikling henover de næste par år.
Rallejet er solgt og planerne for ”Færgebyen” begynder at tage form.
Ovenstående projekter medfører, at der fremover vil være færre offent-
lige parkeringspladser i Hou. Ifølge kommunens vurdering, vil daglig-
dagssituationerne ikke blive påvirket i væsentlig grad af udviklingen, da 
man mener, at der vil være pladser nok til at dække behovet.
Problemerne opstår primært i sommerperioden og i særdeleshed i 
forbindelse med festivaler og havnefest. Hvis færgeoverfart igen bliver 
gratis for gående og cyklister, vil der formentlig mangle parkeringsplad-
ser allerede den kommende sommer.    
Hou Fællesforum/Lokalråd for Hou og omegn er blevet indbudt til at 
deltage i en workshop om parkering i Hou. Vi ønsker derfor at hente 
gode ideer fra egnens borgere, og vi opfordrer dig hermed til at sende 
os dine forslag til, hvordan vi løser parkeringsproblematikken i Hou i 
fremtiden.
Send os dine gode ideer til løsning af parkeringsproblematikken senest 
søndag den 3. januar.
På mail:
houfaellesforum@gmail.com / markfoged@jensen.mail.dk
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Parkering i Hou
– gode løsninger søges


